

8D7N 花开正好黔行~ 贵州/荔波/凯里/镇远/镇宁 **GUIZHOU/LIBO/KAILI/ZHENYUAN** /ZHENNING

Johor Bahru 🛪 Guiyang

Tour Code: JCGY-3





*Pictures shown are for illustration purposes only





大七孔景区 行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences*of Itinerary are subject to local arrangement.



青筒行程

新山木贵阳

(机上用餐/晚)

☑ 晚餐后入住酒店休息

贵阳 🖨 (约3小时) 荔波

(早/午/晚)

- ☑ 按季节性安排景点
- *3月中旬 游览贵安樱花园
- *3月下旬至4月中旬 游览金海雪山景区赏油菜花/ 梨花(含电瓶车)
- *4月下旬至5月上旬 游览丹寨龙泉山杜鹃花景区
- *若遇抵达日期花未开或花掉落, 行程将改为游览

下司古镇景区+荔波古城

荔波 第三天

(早/午/晚)

- ☑ 小七孔景区(含电瓶车)
- ☑ 大七孔景区

第四天

荔波 🖨 (约2.5小时) 凯里 (早/午/晚)

- ☑ 卡拉鸟笼村+银匠村
- ☑ 西江千户苗寨(含电瓶车)
- ☑ 特别赠送无人机航拍团队视频+ 试穿苗服照片一张(不含装造)

*若遇特殊恶劣天气或其他原因无人机不起飞将不做退费。

第五天

凯里岛(约2小时)镇远

(早/午/晚)

☑ 镇远古城(含摆渡车)

镇远量(约4小时)镇宁

(早/午/晚)

- ☑ 安顺文庙+安顺古城
- ☑ 夜游黄果树大瀑布(含环保车+双程扶梯)

第七天

镇宁昌(约2小时)贵阳

(早/午/晚)

- ☑ 龙宫景区(含环保车+游船+上行扶梯)
- ☑ 夜郎谷景区

第八天

贵阳术新山

(早/午/机上用餐)

- ☑ 黔灵山公园
- ☑ 甲秀楼
- ☑青云市集

观光景点:

表注

- 小七孔景区 小七孔景区因一座始建于清代的小七孔古桥而得名,是贵州最 美、也最具代表性的喀斯特水景胜地。景区集山、水、林、洞、湖于一体, 68 级跌水瀑布如银链倾泻,鸳鸯湖碧绿如玉,原始森林幽深静谧,被誉为"藏在 山林深处的仙境"。作为世界自然遗产地,它以原生态自然美景而闻名中外。
- 大七孔景区 大七孔景区以原始森林、峡谷、伏流和地下湖为主要地貌特 征。代表景点有"恐怖峡"和"天生桥",洞中落瀑连着湖水,岩顶开口 让阳光透入形成独特光影。景区以地势壮观、结构复杂而著称,是喀斯特地 貌的重要组成部分。

卡拉鸟笼村 - 有400多年的鸟笼编织历史,是中国最大的手工鸟笼制作 工艺基地,村民以编织鸟笼技艺著称。一个极具民族特色的村寨,一幢幢 小木楼依山势而下延伸至山脚。村内还有蜡染工坊和刺绣工坊,以及卡拉 的传统产业鸟笼工坊。

凯里

西江千户苗寨 - 西江千户苗寨是目前中国乃至世界上最大的苗族聚居村寨 。由十余个依山而建的自然村落相连组成,吊脚楼错落有致,依山傍水,独 具民族风貌。这里完整保留了苗族的传统建筑、服饰、语言与节庆习俗,被 誉为"活着的苗族博物馆"。

安顺

黄果树大瀑布 - 黄果树大瀑布是中国最壮观的瀑布群之一,以雄伟的主瀑 闻名,被誉为"亚洲第一大瀑布"。瀑布高落近80米,水声轰鸣、气势磅礴 远观如银河倒挂。景区内分布着18道大小不一、形态各异的瀑布,构成一 个壮丽的 "瀑布家族" 。这里四季水量丰沛、风光变幻,被列入世界吉尼 斯纪录,是来贵州不可错过的自然奇观与打卡胜地。季水量丰沛、风光变幻 被列入世界吉尼斯纪录,是来贵州不可错过的自然奇观与打卡胜地。







√7早餐/7午餐/7晚餐

风味餐:

- ★ 自助海鲜餐
- ★ 肉饼鸡风味
- ★ 瑶族风味

- ★ 石锅鱼风味
- ★ 酸汤鱼风味

 $\star\star\star\star\star$

酒店住宿 (7晚)

✓贵阳TOWO上品国际酒店或同级 ✓荔波三力酒店或同级 ✓凯里和谐黔锦酒店或同级

✓镇远日月国际大酒店或同级

x1晚 x1晚

x2晚

x 2 晚

✓镇宁凌悦大酒店或同级 x1晚

推荐自费:夜游镇远古城+游船【人民币150/人】多彩贵州风大型民族歌舞秀【人民币350/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





D1 JOHOR BAHRU T GUIYANG (MOB/D)

D2 GUIYANG 🖨 (est. 3HRS) LIBO (B/L/D)

☑ Attractions arrange according to seasonal availability

*Mid-March – Visit Gui'An Cherry Blossom Garden
*Late March to Mid-April – Visit Jinhai Snow Mountain Scenic Area
for Rape Blossoms & Pear Blossoms (Include Electric Cart)

*Late April to Early May – Visit Danzhai Longquan Mountain Rhododendrons Scenic Area

*If meet flowers have not bloomed or withered upon arrival, Attraction will change to Xiashi Ancient Town Scenic Area + Libo Ancient City

D3 LIBO (B/L/D)

- ☑ Xiaoqikong Scenic Area (Include Buggy Ride)
- ☑ Daqikong Scenic Area

D4 LIBO (est.2.5HRS) KAILI (B/L/D)

- ☑ Kala Village + Silversmith Village
- ☑ Xijiang Miao Village (Include Buggy Ride)
- ☑ Special Include Team Video by Drone + 1 Photo In Traditional Miao Costume (Exclude Make-up)

 *No refund will be issued if the drone cannot fly due to severe weather or other unforeseen circumstances.

D5 KAILI (est. 2HRS) ZHENYUAN (B/L/D)

☑ Zhenyuan Ancient Town (Include Buggy Ride)

ZHENYUAN (est. 4HRS)
ZHENNING (B/L/D)

- ☑ Anshun Confucius Temple + Anshun Ancient Town
- ✓ Night Tour of Huangguoshu Waterfall (Include Eco-Friendly Shuttle + Round-Trip Escalator)

ZHENNING 🖨 (est. 2HRS)
GUIYANG (B/L/D)

- Dragon Palace Scenic Area (Include Eco-Friendly Shuttle + Boat Tour + Uphill Escalator)
- ✓ Yelang Valley Scenic Area

- ☑ Qianling Mountain Park
- ☑ Jiaxiu Pavilion
- ☑ Qingyun Market

TOURIST ATTRACTIONS:

LIBO

- Xiaoqikong Scenic Area Xiaoqikong Scenic Area Named after a Qing Dynasty stone bridge, this UNESCO World Heritage Site is one of Guizhou's most iconic karst landscapes. It features cascading waterfalls, emerald lakes like Yuanyang Lake, lush forests, and dramatic limestone formations — earning it the reputation of a "hidden paradise in the mountains."
- ◆ Daqikong Scenic Area Known for its primeval forests, deep gorges, underground rivers, and hidden lakes. Highlights include the dramatic "Terror Gorge" and the natural arch "Tiansheng Bridge," where waterfalls plunge into caves illuminated by natural skylights. The area is famed for its grand karst formations and complex terrain.

DANZHAI

Kala Village - With over 400 years of history, this is China's largest craft base for handmade birdcage craftsmanship. Renowned for its ethnic charm, the village features wooden stilt houses cascading down the hillside. Visitors can explore traditional birdcage workshops, as well as batik and embroidery studios that showcase local artisanal heritage.

KAILI

Xijiang Miao Village - The largest Miao ethnic village in China and the world, composed of hillside settlements with traditional stilted wooden houses. Nestled among mountains and rivers, it preserves Miao architecture, clothing, language, and festivals, earning the title of a "living museum of Miao culture."

ANSHUN

Huangguoshu Waterfall - One of China's most spectacular waterfall clusters, famed for its 80-meter-high main fall, often hailed as the "largest waterfall in Asia." With 18 waterfalls of various shapes and sizes, the site forms a majestic "waterfall family." Listed in the Guinness World Records, it offers powerful flows year-round and is a must-visit natural wonder in Guizhou.



√7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

- ★Seafood Buffet
- ★Chicken Stewed with Meat Pie Cuisine
- ★Sour Soup Fish Cuisine

★Yao Ethnic Cuisine

★Stone Pot Fish Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- √ Guiyang TOWO Shangpin International Hotel or Similar Class
- ✓ Libo Sanli Hotel or Similar Class
- √ Kaili Harmony Qianjin Hotel or Similar Class
- ✓ Zhenyuan Sun Moon Hotel or Similar Class
- ✓ Zhenning Lingyue Hotel or Similar Class

x 2 Nights

x 2 Nights x 1 Night

x 1 Night

x 1 Night

OPTIONAL TOURS: NIGHT TOUR OF ZHENYUAN ANCIENT TOWN + BOAT RIDE (RMB 150/PAX) "COLORFUL GUIZHOU" ETHNIC SONG AND DANCE SHOW (RMB 350/PAX)

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

・贵州 GUIZHOU・



| 货币 Currency | 中国元 – CNY 人民币 – RMB Chinese Yuan – CNY Renminbi – RMB | 信用卡 Credit Card | * 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used |
|------------------------|--|---|--|
| 货币兑换率 Exchange Rate | 10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准* | 拨号代码 Dial Code | 中国 : +86 China : +86 |
| 电压 Voltage | 电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V | 插座 Power Socket | 类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape" |
| 时差 Time Different | 中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia | 行李托运 Luggage Allowance | 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. |
| 气候 Weather | Spring 春季 Summer I 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 5°C ~ 11°C 16°C ~ 24° | 9, Se | utumn 秋季 月 – 11月 pp to Nov Dec to Feb 1°C ~ 8°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准* |
| 飞机型号 Aircraft Type | B737 | | |
| 出发日期: Departure Da | ite: | 航班行程: Flight: | |
| 团费: Tour Fare: | | 机场税及燃油附加费: Airport Tax & Fuel Surcharge: | |
| 小费: Tipping: | | 旅行社代收费: Agent Collection Fee: | |
| 签证: Visa: | | 旅行保险: Travel Insurance: | |
| | 总数: TOTAL: | | |
| | GD Partner: | | |



GD Partner:

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441